

Referat af hovedbestyrelsesmøde d. 6. september 2023, kl. 19:00

Vi mødes i klublokalet.

Tilstedeværende:

Anette Bergstrøm
Annette Juul Hansen
Birgit Madsen
Camilla Jessen Markussen
Charlotte Lykke Petersen
Chris Larsen
Dagny Fyhn
Helle Skov Battersby
Irma Meyer Jensen
Mette Meyer Fyhn
Nicolaj Gregersen
Per Henrik Ingemann Thomsen
Torben R. Stadsholdt
Vagn Koch

Fraværende:

Jesper Rosenvold Jakobsen
John Lauth
Pernille Rørmose Stadsholdt
Steen Villumsen
Sussie Dresler Clausen

Dagsorden:

- Velkommen, vi finder pladserne (alle - 5 min)
- *Gennemgang ved de forskellige afdelinger, hvor der primært ses fremgang i forhold til tilmeldte i forbindelse med sæsonstart.*
 - *Håndbold oplever god tilmelding på alle hold, undtage dame senior.*
 - *Idræt i dagtimerne oplever også god tilmelding, de mangler dog en svømmetræner til holdet om formiddagen, så dette arbejdes der på.*
 - *Gymnastik oplever også stor fremgang i tilmeldinger på diverse hold.*
 - *Svømning oplever det samme i forhold til fremgang i tilmeldinger.*
 - *Fodbold har også god fremgang og har fundet trænere blandt tidligere frivillige.*
 - *Triathlon mangler også en svømmetræner, og gør en god indsats for at oplyse om at triathlon er for alle, for at forsøge at få flere til at tilmelde sig.*
 - *Skydning, der er også fin tilmelding*
 - *Sponsorudvalget har sponsorkataloget klar, og der er indgået aftale om afregning af sponsorer sker gennem sponsorudvalget og ikke direkte ved Sportigan, for at holde hånd i hanke med at sponsorerne bliver faktureret korrekt og indenfor den relevante sæson.*
 - *Cafeen har fået en ny kaffemaskine som bliver installeret i centerets køkken, men til afbenyttelsen af cafeen. Derudover efterspørger cafeen at de forskellige afdelinger husker at melde ind med datoer for juleafslutninger i god tid.*

- I forhold til istandsættelse af klublokalet, skal der kigges på gulvet inden der kan gøres mere i forhold til ny opbevaring osv. Der kigger på nye stole som ikke slider på gulvet, og der skal installeres nyt ventilationsanlæg.

- Formål og forventninger til mødet, underskrift af sidste referat
 - Dette underskrives på netskommende hovedbestyrelsesmøde den 4. oktober.
- Opdateringer fra FU:
 - Hovedsponsor TIF (Per)
 - Samarbejdsaftale/sponsoraftale med kvalitetsbiler.dk bestående af 100.000 kr. til udviklingspuljen over 2 år.
 - Forventede arrangementer i forbindelse med aftalen:
 - Familiedag med fremvisning af biler ved hallen
 - kvalitetsbiler.dk cup - evt. 5 kamp.
 - Arrangement for medarbejdere i kvalitetsbiler.dk

Ovenstående er de forventede faste arrangementer, hvor nedenstående er yderligere eksempler på hvad aftalen kan indeholde.

- Orienteringstur i byen med stop ved kvalitetsbiler - skal være for alle.
- Hjælp til biler i forbindelse med kørsel til arrangementer/kampe/stævner - hvis der opstår behov for det.
- Opdatering af "Velkommen til Tørring" folder i samarbejde med Lotte fra kvalitetsbiler.dk

Forventet tilbagemelding fra afdelingerne indenfor 1 uge.

- Aktiv ferie i uge 42 (Per)
 - Afdelingerne melder selv ind hvis de vil deltage.
- Fællesannonce - Rettelser/statistik (Nicolaj)
 - Første kampagne:
 - Set af 60% kvinder og 40% mænd i alderen 13-17 år og op til 65+
 - Anden kampagne:
 - Set af 65% mænd og 35% kvinder, hvoraf 817 er endt på hjemmesiden, størstedelen i aldersgruppen 45-64 år. De fleste er set på Facebook, få på instagram.
- Frivillig dag - status medhjælper (Nicolaj)
 - Jeppe Schulz vil gerne hjælpe med at planlægge dagen
 - Hal, svømmehal og "sal" er booket
 - Mad til frivillig dag - interne priser i cafeen.
 - Kenneth Holm (Fodbold) vil gerne hjælpe med maden.
 - Finansiering af frivillig dag - egenbetaling til f.eks. drikkevarer.
 - Gratis for de frivillige at deltage - egen betaling til drikkevarer. Påhæng skal betale for deltagelse.
- Skitsere status på haltilskud (Chris)
 - Kommunens besparelser omstruktureres, i forhold til oprindelig plan for besparelser.
 - Forslag til ændringer:
 - Boldhaller:
 - 2023: 65% af lokale tilskud dækket.
 - 2024: 75% af lokale tilskud dækket.
 - Svømmehaller:
 - 2023: 80% tilskud dækket
 - 2024: 86,84% tilskud dækket
 - Udendørsarealer:

- Vedligehold reduceres med 250.000 kr. fra 4,1 Mio.

- Kursustilskud
 - Reduceres fra 580.000 kr. til 280.000 kr.

- Udmelding i forhold til kontingent og ekstraudgifter til halleje - print omdeles
 - Udmelding til medlemmer forventes tilpasset i forhold til omdelte print.

- Åben hal - f.eks. 1. søndag i måneden (Camilla)
 - Dette blev drøftet med indvendinger fra gymnastik og håndbold (Trille Trolle) omkring at det kunne stjæle opmærksomheden fra det de udbyder. Samt bekymring fra gymnastik om vedligehold af redskaber og ansvarsfordeling i forhold til redskaber.
 - Det aftales at vi prøver det af i forbindelse med sponsoraftalen med kvalitetsbiler.dk hvor der arrangeres en familiedag, hvor der skal inviteres til leg i hallen, lidt i stil med det der var arrangeret til Tørring Festuge. Herefter tages det op til drøftelse igen i hovedbestyrelsen.

- Opdatering af kontaktinfo på hjemmesiden (Camilla)
 - Det viser sig at der har været en teknisk udfordring i forbindelse med Annettes mail (gymnastik), hvorfor det ikke har været muligt at videresende forespørgsler til hende. Nicolaj informerer om at dette gerne skulle være rettet til.

- Fonde - husk deadlines
 - Kommunens udviklingsfond - deadline 20/9
 - DIF og DGI's foreningspulje - deadline 31/10

- EVT:
 - Torben (Gymnastik) efterspørger eksempler fra andre på hvad de har skrevet i forbindelse med ansøgninger til diverse fonde/puljer.
 - Det aftales at de kigger ind i de tidligere ansøgninger de selv har lavet, for at få inspiration.
 - John holder i cykling - Per Nielsen tager over indtil videre
 - Helle (Tri) spørger til om der skal arrangeres en erkendelighed i forbindelse med at John stopper.
 - Der er uvished om han holder helt, eller om han holder pause, hvorfor der ikke er arrangeret en erkendelighed fra HB endnu.
 - Spørgsmål til mobilepay i conventus i forbindelse med betaling af kontingent fra Annette (Fodbold). Hun har forsøgt at hjælpe en forælder med at betale, hvor muligheden for at betale med Mobilepay, umiddelbart ikke kom. Nicolaj oplyser om at det skulle være muligt for alle at betale med Mobilepay.
 - Mette (Håndbold) spørger til planerne om Hal nr. 2, da hun har en potentiel sponsor der efterspørger dette. Denne henvises til Chris og Per i forbindelse med videre drøftelse herom.
 - Billard vil gerne være en del af TIF - en del af centeret.
 - Bibliotekerne samles - hvorfor lokalerne i Gudenåcenteret efterspørges til billardklubben - Kommunen skal umiddelbart bruge lokalerne til interne placeringer.
 - DGI afholdt kasserer kursus mandag d. 18 september i Gudenåcenteret fra. Kl. 18:30 til 21:00.

Punkter til dagsordenen på næste HB møde:

- Sammenligning af fællesannonce med sidste år, både statistisk og økonomisk (Nicolaj)
- Der efterspørges en status på hvordan atrium gården kan bruges.
- Vedtagelse af ændrede formuleringer i politikker